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28. novembra sa konalo riadne zasadnutie mestskÃ©ho zastupiteÄ¾stva. 

TerÄ•om pripomienok sa stala internetovÃ¡ strÃ¡nka mesta. Poslanec Jozef SlabÃ¡k upozornil na zastaranÃ© a nepresnÃ©
informÃ¡cie uvedenÃ© na strÃ¡nke. ZÃ¡stupkyÅˆa primÃ¡tora KornÃ©lia SlabÃ¡kovÃ¡ tieÅ¾ pripomenula tento problÃ©m. Ako odpoveÄ•
uviedla, Å¾e danÃº vec vzala do svojich rÃºk a uÅ¾ prebieha aktualizÃ¡cia. Vysvitlo, Å¾e hospodÃ¡rsky stav mesta sa zlepÅ¡il. â€žUÅ¾
mÃ¡me hlavu von z vody, uÅ¾ sa nedusÃmeâ€œ prirovnal primÃ¡tor JÃ¡n Oravec. 

Medzi jednotlivÃ½mi bodmi bola aj otÃ¡zka vÃ½Å¡ky Å¡kolnÃ©ho v Centre voÄ¾nÃ©ho Ä•asu. SamosprÃ¡va na jednom z
minulÃ½ch zasadnutÃ zdvihla mesaÄ•nÃº vÃ½Å¡ku Å¡kolnÃ©ho z dvoch eur na Å¡esÅ¥. Nakoniec sa na novembrovom
zasadnutÃ rozhodli vrÃ¡tiÅ¥ spÃ¤Å¥ pÃ´vodnÃº cenu. MnohÃ navÅ¡tevujÃº viac krÃºÅ¾kov, preto bude Å¡kolnÃ© v prÃpade dvoch
krÃºÅ¾kov 3 a v prÃpade viacerÃ½ch krÃºÅ¾kov 4 eurÃ¡. RoÄ•nÃ½ rozpoÄ•et CVÄŒ je 81 tisÃc eur, z toho platÃ mesto 37 tisÃc eur.
PodÄ¾a LÃ¡szlÃ³ Szigetiho v septembri extrÃ©mne zvÃ½Å¡ili cenu a teraz, obrazne povedanÃ©, â€žprepadli na druhÃº stranu koÅˆaâ€œ.
Hranica sa mala potiahnuÅ¥ niekde v strede, pretoÅ¾e cieÄ¾om bola podpora finanÄ•nej situÃ¡cie. V tomto prÃpade sme vÅ¡ak
zostali pri pÃ´vodnÃ½ch cenÃ¡ch Å¡kolnÃ©hoâ€œ â€“ povedal L. Szigeti. 

Spomenuli sa aj volebnÃ© plagÃ¡ty. Poslancovi SlabÃ¡kovi sa nepÃ¡Ä•i, Å¾e na niektorÃ½ch miestach sÃº vylepenÃ© eÅ¡te starÃ©
volebnÃ© plagÃ¡ty. Navrhol, aby po voÄ¾bÃ¡ch boli oslovenÃ dotyÄ•nÃ k ich odstrÃ¡neniu. PodÄ¾a primÃ¡tora J. Oravca sÃº
vylepovaÄ•i plagÃ¡tov vÃ½nimoÄ•ne aktÃvni, Ä•asto ani strany nevedia, kto ich propaguje. â€žBudeme dÃ´slednejÅ¡Ã v
problematikeâ€œ â€“ sÄ¾Ãºbil primÃ¡tor. 
            
Hovorilo sa aj o Å tÃºrovskej televÃzii. â€žZoltÃ¡n Csepregi navrhol, aby sa na prÃpravu mestskÃ©ho programu vypÃsal
konkurz. VÃÅ¥aza treba urÄ•iÅ¥ minimÃ¡lne z troch prihlÃ¡senÃ½ch. ZastupiteÄ¾stvo na nÃ¡vrh prikÃ½vlo, sÃºÅ¥aÅ¾ treba
uskutoÄ•niÅ¥ do 29. februÃ¡ra 2012. PredstaviteÄ¾ televÃzie Csaba PereszlÃ©nyi povedal, Å¾e ich cieÄ¾om je, aby desaÅ¥roÄ•nÃ¡
spoluprÃ¡ca prebiehala naÄ•alej bez problÃ©mov. 
Nasledovala rozprava o dÃ¡vnejÅ¡Ãch nevymÃ¡hanÃ½ch faktÃºrach MestskÃ©ho kultÃºrneho strediska. Nakoniec schvÃ¡lili
likvidÃ¡ciu troch nevyplatenÃ½ch faktÃºr z rokov 2004 a 2005.
preklad g.p.
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